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Spørgsmål nr. S 439 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Justitsministeren 

Dato: 13. december 2024 

Stillet af: Betina Kastbjerg (DD)  

Hvad mener ministeren om, at kriminalforsorgen bliver nødsaget til at lave 

runderingshold i fængsler, fordi kriminalforsorgen er udfordret på uniformeret 

personale, herunder især fængselsbetjente, og mener ministeren, at hele 

problemstillingen med mangel på uniformeret personale i kriminalforsorgen er 

blevet løst med kriminalforsorgsaftalen fra december 2021?  

(Spm. nr. S 439). 

Begrundelse 

Der henvises til besvarelsen af REU Alm. del – spørgsmål 197 (folketingsåret 

2024-25). 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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